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Zápis ze zasedání Akademického senátu Divadelní fakulty JAMU 
ze dne 21. ledna 2021 (proběhlo v online prostředí “Teams”) 

 
 
Přítomní senátoři (9): 
BcA. Stanislav Čaban, doc. Mgr. Igor Dostálek, Martin Modrý, MgA. Šimon Peták, doc. MgA. Lukáš 
Rieger, Ph.D., Mgr. Petr Svozílek, MgA. BcA. Petra Vodičková, Ph.D., doc. MgA. Hana Slavíková, 
Ph.D., prof. PhDr. Miroslav Plešák, 
 
Hosté (3): doc. Mgr. Petr Francán (děkan DF), MgA. Ondřej Vodička (tajemník DF), BcA. Roman 
Gombarček (pověřený zapisovatel). 
 
 
Program:  
 
Zahájení 
Předsedkyně AS DF Petra Vodičková přivítala přítomné senátory a hosty. Konstatovala, že zasedání 
AS DF bylo svoláno v souladu s Jednacím řádem AS DF a prohlásila Akademický senát Divadelní 
fakulty JAMU za usnášeníschopný.  
 
Jednání bylo z důvodů bezpečnostních opatření pandemie COVID–19 uspořádáno přes “Teams” a ze 
zasedání byl po vyslovení souhlasu všemi účastníky pořízen záznam. Předsedkyně dále oznámila, že 
zasedání AS DF je přístupné veřejnosti, dále pověřila vyhotovením zápisu ze zasedání BcA. Romana 
Gombarčeka a představila program zasedání, který vzali senátoři na vědomí. 
 
1. Zahájení 
2. Různé 
 
Program zůstal beze změn a byl jednomyslně odsouhlasen. 
 
 
1. Různé 
Děkan DF informoval AS DF o „Strategickém záměru DF JAMU“. Podněty z rozšířeného kolegia 
děkana, od členů AS DF i dalších členů akademické obce byly zapracovány a Strategický záměr byl 
předán jako podklad pro celoškolský materiál rektorátu. Následuje mezifakultní jednání ohledně 
sjednocovacích prvků a na nadcházejícím jednání by AS DF mohl schvalovat Strategický záměr DF i 
plán jeho realizace pro letošní rok. 
 
 
Předsedkyně informovala členy AS DF o proběhnuvším zasedání AS JAMU, kde byli všichni nominanti 
do Rady vysokých škol schváleni. Dále AS JAMU navrhuje některé změny Jednacího řádu AS JAMU, 
které by následně mohl zvážit i fakultní senát směrem k vlastnímu jednacímu řádu. 
 
 
Proběhla diskuse nad podnětem senátora Š. Petáka k personálním otázkám týkající se generační 
výměny na postech pedagogů. Senátor Peták vznesl všeobecnou hypotetickou otázku ohledně 
fungování generační výměny pedagogů; kdy a jak tenhle proces vůbec začíná apod. Proběhla diskuse 
nad tímto tématem, do které se zapojili všichni přítomní senátoři včetně doc. Francána, který vysvětlil 
svůj postoj. Jedná se problematiku zcela spadající do kompetencí děkana a senátu nepřísluší do ní 
jakkoliv zasahovat – nicméně byl pan děkan vstřícný a vysvětlil AS DF systém výběru pedagogických 
pracovníků, resp. průběžnou obměnu. 
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Dále byla diskutována problematická komunikace naší akademie s Ministerstvem školství, které 
přislíbilo zahrnout možnost navrácení studentů absolventských ročníků do praktické výuky, k čemuž 
bohužel prozatím nedošlo. Děkan Francán obeznámil AS DF s dosavadním stavem a kroky, které byly 
z různých stran podniknuty.  
 
 
Zasedání bylo ukončeno. 
 
 

Příští zasedání AS DF proběhne ve čtvrtek 18. 2. 2021 od 11.00 online. 
 
 
 
 

Zápis vypracoval 21. ledna 2021 R. Gombarček 
Verifikovala P. Vodičková 
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